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ACTA DE LA REUNIÓ EXTRAORDINÀRIA DE LA JUNTA DE FACULTAT DE 

FILOSOFIA I LLETRES 
 
Identificació de la sessió 
 
Data: 12 de febrer de 2016  
Lloc: Sala de Juntes de l'edifici Ramon Llull 
Caràcter: Extraordinària 
Hora: 10:30 h., segona convocatòria 
 
Assistents 
Macià Blázquez; Hugo Capellà (vicedegà); Joan Estrany; Joana Mª Petrus; Miquel A. Capellà 
(vicedegà); Miquel Deyà (degà); Isabel Escandell (secretària); Francisca Lladó; M. Josep Mulet; 
Tina Sabater; Sebastià Serra; Nicolau Dols; Jaume Guiscafrè; Joan Antoni Mesquida; Caterina 
Picornell; Margalida Pons (vicedegana); Marian Amengual (vicedegana); Maria Juan; Juan Carlos 
González (vicedegà); Catalina Montserrat; Juan Miguel Monterrubio; José Prieto; Carlota Vicens; 
Mateu Cabot; Mª Antònia Carbonero; Nanda Caro (vicedegana); Joan Lluís Llinàs (vicedegà); José 
Luis Luján; Miquel Àngel Oliver; Jens Todt; Gonçal López; Margalida Gili; Elena Serra; Ricardo 
de la Morena; Estefanía Hurtado; Miquel Company; Mercedes Duran; Domènec Garcies.  
 
 
Excusen la seva absència: Pedro Guijarro, Quico Camps, Jaume Garau, Manuel Calvo, Anselmo 
Martínez, Miquel Romero. 
 
Ordre del dia:  
 
1. Discussió i aprovació, si escau, dels informes anuals de seguiment i avaluació dels estudis de 
grau de la Facultat de Filosofia i Lletres del curs 2014-2015. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
Com a preàmbul a la sessió, M. Deyá exposa el seu agraïment als vicedegans de l’equip deganal 
dirigit per N. Dols, per la tasca realitzada als informes anuals de seguiment del curs 2014-2015. 
També indica als membres de la Junta de Facultat que s’ha convidat els anteriors vicedegans a 
participar en aquesta junta de facultat extraordinària.  
 

1. Discussió i aprovació, si escau, dels informes anuals de seguiment i avaluació  dels estudis 
de grau de la Facultat de Filosofia i Lletres del curs 2014-2015. 

 
 

- M. Deyá indica que tots els IAS 2014-15 dels estudis de la Facultat de Filosofia i Lletres 
han estat aprovats per les respectives comissions de garantia de qualitat, i, en raó de la 
convocatòria d’aquesta convocatòria, tots els IAS 2014-15 s’han publicat a la nostra web 
perquè puguin ser consultats pels membres de la junta de facultat. Seguidament duu a terme 
la presentació, discussió i votació de cada un dels IAS. 
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- En successives intervencions, que s’exposen tot seguit, els vicedegans a càrrec de la 

redacció dels IAS coincideixen en aquests fets generals: aquest any s’ha redactat la 
modalitat abreujada del document, en què s’ha donat resposta a les al·legacions prèvies de 
l’AQUIB, i els vicedegans agraeixen els seus esforços a tots els participants en el procés. 

 
- S’obre el debat sobre l’IAS 2014-2015 del grau de Geografia. La intervenció de Macià 

Blázquez, anterior vicedegà a càrrec de l’IAS, aporta precisions sobre el procés d’elaboració 
d’aquest informe, i especifica que va ser aprovat per unanimitat per la comissió. Es sotmet 
aquest IAS a votació. S’aprova per assentiment.  
 

- S’obre el debat sobre l’IAS 2014-2015 dels grau de Filosofia. La intervenció de Joaquim 
Valdivielso, anterior videcegà a càrrec de l’IAS, informa sobre la problemàtica relativa al 
compliment dels  terminis per a la finalització dels informes, anota que aquest text aporta 
respostes a les al·legacions anteriors de l’AQUIB, especifica que va ser aprovat per 
unanimitat per la comissió, exposa el seu agraïment a tots els participants en aquest procés. 
J. L. LLinàs -actual vicedegà-, intervé per expressar el seu agraïment per la feina feta. Es 
sotmet aquest IAS a votació. S’aprova per assentiment. 

 
- S’obre el debat sobre l’IAS 2014-2015 del grau d’Estudis Anglesos. Marian Amengual, 

vicedegana, anota que en aquest informe s’ha intentat dur a terme una reflexió més profunda 
sobre els estudis, que es concreta en les propostes finals de millora, i especifica que va ser 
aprovat per unanimitat per la comissió. Insisteix que hi han aspectes valorats negativament, 
com són l’absència del curriculum vitae a la web de la universitat, que s’haurien de resoldre. 
Es sotmet aquest IAS a votació. S’aprova per assentiment. 

 
- S’obre el debat sobre l’IAS 2014-2015 del grau de Llengua i Literatura Catalanes. 

Margalida Pons, vicedegana, indica que  la redacció de l’informe inclou una sèrie de 
propostes de millora pròpies. Informa que durant el procés es va convidar als membres del 
SEQUA a una reunió –prevista pel novembre de 2015- però que  aquesta finalment no es va 
dur a terme. Especifica que l’informe va ser aprovat per unanimitat per la comissió. Insisteix 
en la importància que el professorat tengui el seu CV accessible a la web. Es sotmet aquest 
IAS a votació. S’aprova per assentiment. 

 
- S’obre el debat sobre l’IAS 2014-2015 del grau de Llengua i Literatura Espanyoles. 

L’anterior vicedegana a càrrec de l’IAS, Ruth Miguel, incideix en la inclusió d’un pla de 
millores específic, i exposa el seu agraïment personal envers el personal docent, personal 
d’administració i alumnat que ha participat en el procés. Juan Carlos González, vicedegà, 
intervé per exposar el seu agraïment envers la feina feta per Ruth Miguel. Es sotmet aquest 
IAS a votació. S’aprova per assentiment. 
 

- S’obre el debat sobre l’IAS 2014-2015 del grau de Treball Social. Intervé la vicedegana 
Nanda Caro, que exposa el seu agraïment envers la feina feta per Carmen Touza -que ha 
excusat la seva absència-. Explica com les recomanacions del SEQUA han estat 
incorporades al document. Destaca dues important millores, vinculades amb les pràctiques 
externes i amb la planificació d’accions futures. Nanda Caro apunta, de manera crítica, que 
alguns indicadors del SEQUA combinen criteris que dificulten l’avaluació. Conclou 
argumentant la necessitat de demanar al SEQUA una millora dels seus indicadors 
d’avaluació. Es sotmet aquest IAS a votació. S’aprova per assentiment. 

 
- S’obre el debat sobre l’IAS 2014-2015 del grau de Història de l’Art. Miquel Àngel Capellà, 

vicedegà, apunta la necessitat de resoldre aspectes valorats negativament, com ara l’absència 
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del CV del professorat a la web o la inclusió d’un horari de tutories en la guia docent. 
També exposa el seu agraïment als membres de les comissions de garantia de qualitat per la 
tasca realitzada. Es sotmet aquest IAS a votació. S’aprova per assentiment. 

 
 

- S’obre el debat sobre l’IAS 2014-2015 del grau de Història. L’anterior vicedegà Jaume 
Garcia ha excusat la seva absència, i Miquel Deyá exposa el procés d’elaboració d’aquest 
informe. Explica com Miquel Romero –que avui ha excusat la seva absència-,  membre 
representant dels alumnes en la Comissió de Garantia de Qualitat, va votar en contra de 
l’informe que ara es presenta. Miquel Deyá convida els representants dels alumnes perquè 
exposin els seus arguments en contra de l’IAS 2014-2015 del grau de Història. Intervé 
Ricardo de la Morena per especificar els arguments en contra, que s’adjunten per escrit a 
aquesta acta. Segueixen la intervenció de M. Deyá, que incideix en el compliment normatiu 
de l’oferta dels itineraris B i els horaris, i que acorda amb els alumnes la necessitat de 
revisar el compliment de les guies docents i els factors que incideixen en l’abandonament 
dels estudis. Es sotmet aquest IAS a votació. S’aprova per 37 vots a favor, 1 vot en contra i 
cap abstenció. 

 
    
 
  
I no havent-hi més assumptes per tractar, es tanca la sessió. De totes les quals coses, com a 
secretària, don fe. 
 
Isabel Escandell Proust 
          


